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Очекујемо да 
Србија брани 
Јужни ток
Са прве стране

Шта Лавров доноси у својој тор- 
би у Београд? Какав је програм 
посете?

После доласка, за понедељак по под- 
не предвиђено је полагање венаца 
на Споменик ослободиоцима Бео- 
града и неформална вечера, а затим 
преговори с господином Дачићем, 
састанци с председником Владе и 
председником републике 
Тематика разговора об- 
ухвата сва актуелна 
питања билатералних 
односа. То су, нарав- 
но, политички од- 
носи, укључујући и 
одређивање даљих 
контаката, пита- 
ња економске са- 
радње. Прошле 
године се наша 
размена увећа- 
ла за 15 одето и 
износила је две 
милијарде до- 
лара. Разматра- 
ће се, несумњи- 
во, и тако важна 
питања као што 
су „Јужни ток”,
Украјина и Косово.

Изгледа да је изградња 
гасовода ,Јужни ток” 
угрожена због неса- 
гласности Москве и 
Брисела?

Због незграпних изјава не
ких српских актера по пи- 
тању ,Јужног тока”, у јавном 
мњењу Русије створен је по
грешай утисак о томе да се 
Србија, супротно својим вла- 
ститим интересима, самои- 
ницијативно залаже за су- 
спендовање почетка изградње 
гасовода, да је донела такву 
одлуку. Две изјаве господина Сергеј Лавров

Вучића, које су уследиле после тога, 
надам се, ублажиће овај осећај. Раз
мена мишљења с министром Лавро
вом свакако ће имати конкретан и 
пријатељски карактер. Обе стране су 

веома заинтересоване за ре- 
ализацију пројекта ,Јужни 
ток”. Погледајте како Не- 
мачка тврдо брани огром- 
ну немачко-руску послов- 
ну сарадњу. Исто важи и 
за друге земље. Да ли је 

Француска пожури
ла да обустави из- 
градњу два носача 
хеликоптера за Рат- 
ну морнарицу Ру- 
сије? Један од њих 
носи поносно име 
„Севастопољ“. Хај- 
де да јасно раздво- 
јимо неке појмове.

Русија очекује да 
ће Србија бранити 
,Јужни ток”?
, Јужни ток” ће у Ср- 
бији упослити неко- 
лико хиљада висо- 
коквалификованих 

људи, омогућити из- 
градњу постројења за 

транспорт и компресорске 
станице, обезбедити обим- 
на транзитна и пореска пла- 
ћања у буџет земље. По мом 
схватању, природно је да зе
мле које су заинтересоване 
за пројекат ту своју заинте- 
ресованост и демонстрирају, 

јер то одговара и интересима 
народа Европе. Погледајте, 
на пример, став који је заузе- 
ла Аустрија када је јасно изја- 
вила да ће бранити реализаци- 
ју пројекта. Зато очекујем да ће 
преко .Јужног тока” у Европу 
крајем следеће године кренути 
прве количине гаса.

Бојан Билбија

Спекулације без покрића
Поводом спекулација о обустављању пројекта гасовода „Јужни ток”, Чепу- 
рин је рекао да још није видео званичну одлуку Бугарске о заустављању тог 
пројекта, али и да је председник бугарског парламента рекао да таква 
одлука још није донета, пренела је Бета.
„Тако је и у вези са Србијом. Била је широко пласирана изјава која је проце- 
њена као званичан став Србије, али је она касније де факто демантована.


